

## Møde 5 i foreningsåret 2015 - 16

Mødested hos Rikke Mathai, P40, tirsdag d. 15. december kl. 19:30

### Agenda:

#### 1. Godkendelse af mødereferat 4

Referat udestår fra Helle

#### 2. Fællesarealer

1. Oprydning efter snefald og storm.
2. Status på fældninger og fliser.

#### 3. Nærlegepladser

De bestilte arbejder er færdige.

#### 4. Bredbåndsnet

1. Diskussion af YouSee evne til at give os hvad vi forventer.
2. Fælles henvendelse til YouSee for manglende levering af fuld pakke i oktober.

#### 5. Økonomi

Status fra Lona.

#### 6. Carporte

1. Status på arbejdet. Det går langsommere end hvad kan skyldes vejrlig.
2. Manglende samarbejdsvilje fra HRHs projektleder.
3. Oprydning på de 'færdige' carportpladser.

#### 7. Røde Vejmølle

RVP januar har bladdag mandag d. 4. januar 2016.

#### 8. Ny affaldsordning

1. Vi har lavet en aftale om muligt køb af ca. 34 affaldsstativer. Hvordan skal vi formidle dette til interesserede i RVP.
2. Vi har tilbudt at være tovholder ved indhentning af tilbud på nye affaldsstativer.

#### 9. Væremøllen

1. Lokalplan er vedtaget, men vi har ikke hørt fra Byggesagskontoret.
2. Skiltning, gæster har svært ved at finde fælleshuset. Skal vi have skiltning fælles/separat med Institutionerne.
3. Kontokik til Brugergruppen – hvordan udover depositum ved leje
4. Affaldsordning til Væremøllen. Brugergruppen besluttede ikke på sidste møde.
5. Endelig økonomisk status afventer affaldsordning og byggesagsgodkendelse

6. Budget for Væremøllen nu eller efter første år. Brugergruppen mangler økonomisk oversigt for indtægter.
7. Snerydning ved Væremøllen kan forhåbentlig klares ved vores lokale sne-rydder.

#### **10. Brugergruppen**

Helle orienterer.

#### **11. Eventuelt**

Andre (glemte) -sager